



ОРГАНИЗОВАННАЯ КУЛЬТУРНОСТЬ

* *Without aggression, but with expression*

COMMERCIAL OFFER

Production & Promotion — Services and Prices

Websites, bots and promotion for theatre and arts projects — a current list of services, prices, and terms of cooperation.

Prices and terms are valid through the end of December 2026

CASE

For a circus performer, a full package was put together: a personal website (RU and EN), brand identity, documents for organisers, and Telegram/VK bots for handling requests. Not a concept — a working package, taken all the way to deployment.

SERVICES & PRICING

Website development — **from ₹30,000**

Based on materials the client sends over (logo, portfolio, photos, video). A landing-style site: about the client, services, gallery, booking, dedicated pages for key formats. Includes a full set of documents for the site and bot (privacy policy, cookie policy, bot terms of use, an offer agreement, and more).

Bots (Telegram and VK) — **from ₹10,000**

Requests and reviews in one place — instead of scattered messages in DMs.

Auto-posting via a Telegram bot — **from ₹10,000**

A dedicated system for automatically publishing posts on a schedule — no manual posting across several social networks each time.

Building a custom analytics system — **from ₹5,000**

A custom analytics backend in the site's admin panel with a table in Google Sheets, plus Yandex Metrika and VK Pixel integration.

Ongoing management & promotion — **from ₹30,000 / month**

Publishing, content, running ad accounts — by an agreed plan.

HOW IT WORKS

1. Brief — what to prioritise, what materials already exist, budget and timeline.
2. Structure and a first draft — one section is agreed on as a sample before the rest.
3. Building out the agreed structure — with interim check-ins along the way.
4. Deployment and handover — the working result, source files, and instructions for upkeep.

Timeline: Up to 1 month — by agreement with the client and depending on the complexity of the brief.

TERMS OF COOPERATION

- Reporting — receipts as a registered self-employed contractor (самозанятый, Russia)
 - Payment for one-off services — 50% upfront, 50% on completion. For ongoing management & promotion (a monthly service) — 50% at the start of the month, 50% at the end.
 - Revisions are accepted within 14 days of presenting the result — anything after that is a separate arrangement
 - Rights to the code and design transfer to the client on full payment; Konstantin keeps the right to show the completed work in his portfolio and case studies
 - At the client's request — a signed contract and monthly acceptance certificates for services rendered
 - Flexible schedule, by agreement; Saturdays and Sundays are always off
 - For ongoing cooperation — at least one in-person meeting a month; for a single stand-alone service — an in-person meeting for that service
 - Mandatory creation of working accounts for the project — at minimum Google, Yandex, GitHub.com, the domain registrar's site (e.g. reg.ru), Bitwarden, and others as needed — with round-the-clock access for Konstantin. Logins and passwords are agreed with the client; the password vault is kept in Bitwarden.
 - Mandatory creation of a working Telegram chat for the project
-

NECESSARY SERVICES

Separate from the fee — services needed to set up a working environment for the project. Some are paid by the client directly, others as the workload grows.

- From ₹200 — a domain from any registrar (agreed with the client)
 - At least ₹2,000 — a Claude.com subscription
 - As workload grows — a Yandex.Disk subscription and paid hosting
 - When promotion is ordered — Yandex Direct, from ₹5,000 a month added to the balance (excluding the 22% VAT rate in effect at the time)
 - The list isn't fixed — other subscriptions and services may be needed as the project goes on; each one is added only as needed and agreed separately, before payment
-

CONTACT

Konstantin Moshnikov — co-founder of AELITA PRODUCTION, producer, promotion for cultural projects under the “Organized Culturality” brand.

+7 904 617-01-88 · kostyamoshnikov@gmail.com

Saint Petersburg · orgculture.ru

This document is for information purposes only and is not a public offer within the meaning of art. 437 of the Civil Code of the Russian Federation. The final scope, price and timeline are set out in the contract and the statement of work following the brief.



ОРГАНИЗОВАННАЯ КУЛЬТУРНОСТЬ

** Без агрессии, но с экспрессией*

КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ

Продюсирование и продвижение — услуги и цены

Сайты, боты и продвижение для театральных и арт-проектов — актуальный список услуг, цены и условия сотрудничества.

Цены и условия действительны до конца декабря 2026

КЕЙС

Для циркового артиста собран полный пакет: персональный сайт (RU и EN), фирменный стиль, документы для организаторов и Telegram/VK-боты для приёма заявок. Это не концепт — рабочий пакет, доведённый до деплоя.

УСЛУГИ И СТОИМОСТЬ

Разработка сайта — **от 30 000 ₽**

На основе присланных материалов заказчика (лого, портфолио, фото, видео). Сайт-визитка: о клиенте, услуги, галерея, booking, отдельные страницы под ключевые форматы. Включает полный комплект документов для сайта и бота (политика конфиденциальности, политика куки, условия использования бота, оферта и др.).

Боты (Telegram и VK) — **от 10 000 ₽**

Приём заявок и отзывов в одном месте — вместо разрозненных сообщений в директ.

Автопостинг через Telegram-бота — **от 10 000 ₽**

Собственная система автоматической публикации постов по расписанию — без ручного постинга в нескольких соцсетях каждый раз отдельно.

Создание собственной системы аналитики — **от 5 000 ₽**

Собственный бэкэнд аналитики в админке сайта с таблицей в Google + подключение Яндекс Метрики и VK Пикселя.

Ведение и продвижение — **от 30 000 ₽ / мес**

Публикации, контент, работа с рекламными кабинетами — по согласованному плану.

КАК ЭТО УСТРОЕНО

1. Бриф — что показывать в первую очередь, какие материалы уже есть, бюджет и сроки.
2. Структура и черновой дизайн — согласуется один раздел как образец.
3. Сборка по согласованной структуре — с промежуточными показами.
4. Деплой и передача — рабочий результат, исходники, инструкция по поддержке.

Срок: До 1 месяца — по договорённости с заказчиком и в зависимости от сложности технического задания.

УСЛОВИЯ СОТРУДНИЧЕСТВА

- Отчётность — чеки по samozanyatosti
- Оплата разовых услуг — 50% предоплата, 50% по факту выполнения. Для ведения и продвижения (помесячная услуга) — 50% в начале месяца, 50% в конце.
- Правки принимаются в течение 14 дней после показа результата — дальше по отдельной договорённости
- Права на код и дизайн переходят заказчику после полной оплаты; за Константином остаётся право показывать выполненную работу в портфолио и кейсах
- По просьбе заказчика — заключение договора и акты по выполненным услугам за месяц
- График работы свободный, по согласованию; обязательные выходные — суббота и воскресенье
- При регулярном сотрудничестве — минимум одна очная встреча в месяц; если заказывается отдельная услуга — очная встреча по ней
- Обязательное создание рабочих аккаунтов под проект — как минимум Google, Яндекс, GitHub.com, сайт регистратора домена (например reg.ru), Bitwarden и другие по необходимости — с круглосуточным доступом Константина. Логины и пароли согласовываются с заказчиком, база логинов и паролей ведётся в Bitwarden.
- Обязательное создание рабочего чата в Telegram по проекту

НЕОБХОДИМЫЕ СЕРВИСЫ

Отдельно от гонорара — сервисы, без которых не собрать рабочее пространство под проект. Часть оплачивает заказчик напрямую, часть — по мере роста задач.

- От 200 ₹ — домен у любого регистратора (обговаривается с заказчиком)
- От 2 000 ₹ — подписка Claude.com (минимум)
- При увеличении потока и задач — подписка на Яндекс.Диск и платный хостинг
- При заказе продвижения — Яндекс Директ, от 5 000 ₹ в месяц на баланс (без учёта НДС 22%, актуального на момент заказа)
- Список не закрытый — по ходу проекта могут понадобиться другие подписки и сервисы; каждая добавляется по необходимости и согласовывается отдельно, до оплаты

КОНТАКТ

Константин Мошников — соучредитель компании AELITA PRODUCTION, продюсер, продвижение культурных проектов в рамках бренда «Организованная Культурность».

+7 904 617-01-88 · kostyamoshnikov@gmail.com

Санкт-Петербург · orgculture.ru

Настоящий документ носит информационный характер и не является публичной офертой (ст. 437 ГК РФ). Окончательные состав работ, стоимость и сроки определяются в договоре и задании по итогам брифа.